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AK Parti Fatsa İlçe Başkanı Fatih Sözen; Hüseyin Anlayan’ın aday adaylığı müracaatında
yaptığı konuşmada “Mümkün olduğu kadar bu süreci adaletli bir şekilde yürütmeye çalışacağız.”
dedi.

  

Sözen; müracaatın kabulü sırasında yaptığı açıklamada; Arkadaşlar öncelikle 1 Ekim 1Kasım
aralığında partimizin açıkladığı aday adaylıklarıyla alakalı sürece bugün girmiş olduk. Bugün
itibariyle de ilk aday adayı olarak mevcut belediye başkanımız Hüseyin Anlayan’ın adaylığını
kabul ettik. Memleketimiz için ve kendisi için hayırlı olmasını temenni ediyorum. Bu bizim için
yeni bir süreç değil. Mümkün olduğu kadar bu süreci adaletli bir şekilde yürütmeye çalışacağız.
Tabi bu demek değildir ki bundan sonraki programları mevcut belediye başkanımızla ve
arkadaşlarımızla beraber yapmayacağız. Aday adaylığı noktasında belediye başkanımızın da
söylediği gibi en iyi adayla Fatsa’nın kabul ettiği, kamu oylamalarına da bakarak, kabul gören bir
adayla seçime gireceğiz. İnşallah Ak parti bu ipi göğüsleyecek. Biz bunun hevesindeyiz. Ak parti
ailesi olarak büyük bir aileyiz. Dünyanın en büyük teşkilatlarından bir tanesi olarak tecrübeli bir
teşkilatız. Şuanda burada bulunan bütün arkadaşlarımız Sayın Belediye Başkanımızın
davetlisidir. Aday olabilecek arkadaşlar için de söylüyorum aynı şekilde arkadaşlarıyla
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basınımızla kendi etrafında kimler varsa onu destekleyen arkadaşlarla buraya müracaatlarını
yapabilirler. Biz bu noktada onların da müracaatlarını alacağız. Dolayısıyla bu süreci inşallah
Fatsa’da en iyi şekilde yürüteceğiz. Siyasette birtakım çekişmeler birtakım karşı görüşlerin
ayarsızlığından kaynaklanan nahoş olaylar gerçekleşebiliyor. Karşımızdaki insanlara karşı her
zaman için biz müdafaa halindeyiz. Ben bu sözleri illaki birini kast etmek için söylemiyorum.
İnşallah bu süreç hepimiz için hayırlı olur. Bugün itibari ile başvurulara başladık. Kasım Ayına
kadar aday adayı arkadaşlarımızın müracaatlarını alacağız. Ben katılımlarınız için ve ilginiz ve
alakanızdan dolayı hepinize canı gönülden teşekkür ediyorum inşallah bu süreç hepimizin
katkılarıyla en güzel şekilde ilerlemesini istiyorum.” diye konuştu.

  

 2 / 2


